
Årsmötesprotokoll 

 
 

Datum  2018‐05‐06 

Plats  Victoriastadions konferenslokal 

Närvarande  Peter Egelberg, Hans Sturesson, Magnus Brommesson, Magnus Sydoff, Magnus 

Holmberg, Anders Dellenbo, Jabbar Mohammad, Mattias Wallin, Anders Eriksson och 

Lasse Jennefors 

§1. Mötets öppnande. 

Föreningens ordförande Peter Egelberg hälsade samtliga medlemmar välkomna och 

förklarade mötet för öppnat. Samtliga närvarande medlemmar erbjöds en lätt 

förtäring i samband med att röstlängden fastställdes. 

§2. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Årsmötet valde sittande ordförande Peter Egelberg som mötesordförande samt 

Magnus Sydoff som sekreterare.  

§3. Val av protokolljusterare och rösträknare. 

Årsmötet valde Magnus Brommesson som rösträknare och Magnus Holmberg som 

protokolljusterare. 

§4. De närvarande medlemmarna ansåg att årsmötet hade utlysts på ett korrekt sätt. 

§5. Årsmötet godkände föredragningslistan. 

§6. Peter Egelberg sammanfattade det gånga året med att squash hade spelats och att det 

i övrigt inte hade förekommit någon annan verksamhet. Peter kommenterade även att 

klubben inte är medlemmar i squashförbundet av den anledningen att klubben inte 

ansåg sig vilja upprätthålla en medlemsmatrikel vilket enligt Peter var ett krav. 

§7. Inför frågan om ansvarsfrihet så passade Peter Egelberg på att redovisa ekonomin i 

korthet. Endast en verifikation hade inkommit (100 kr som betalning för hemsidan). 

Klubben har till dags dato 28574 SEK på kontot men en obetald faktura på 5000 SEK så 

klubbens faktiska tillgångar är 23574 SEK. 

Årsmötet röstade Ja för ansvarsfrihet för styrelsen för de gångna räkenskapsåret. 

§8. Årsmötet beslöt att inte ändra den nuvarande medlemsavgiften, vilken är 50 kr per 

termin. 

§9. Inga motioner hade inkommit till styrelsen. 



§10. Årsmötet beslutande följande: 

a. Som ordförande valdes Magnus Sydoff för en tid av ett år. 

b. Övriga ledamöter som valdes var  

Peter Egelberg som kassör för en tid av ett år. 

Bosse Mellberg som sekreterare för en tid av ett år. 

Magnus Holmberg som ledamot för en tid av ett år. 

Jabbar Mohammad som ledamot för en tid av ett år. 

c. Årsmötet beslutade att inte välja några suppleanter (Stadgarna är inte tvingande på 

denna punkt) 

§11. Övriga frågor 

a. Årsmötet var av den bestämda uppfattningen att försöket med att alltid spela 5 game 

skulle permanentas. Styrelsen fick i uppgift att klargöra vad som händer utifall att de 5 

gamen inte kan färdigspelas pga brist på banor. Årsmötet ansåg dock att ambitionen 

alltid ska vara att spela klart matchen om sådan möjlighet finns. 

 

Styrelsen fick också i uppgift av årsmötet att utarbeta och genomföra hur WO matcher 

ska poängberäknas. Här framkom ett förslag på att man automatiskt åker ner en pool 

om man lämnar mer än en WO per omgång oavsett spelresultat. 

Ett av förslagen var att den som tilldömdes WO vinst skulle erhålla 3 poäng medan den 

som ger WO skulle erhålla ‐1 poäng.  

Styrelsen funderar och beslutar i frågan, helst inför höstens första spelomgång. 

b. Årsmötet gav i uppgift åt styrelsen att utforska möjligheterna att hitta sponsorer och 

hur ett sponsoravtal i sådant fall skulle kunna utformas. 

c. Frågan om klubbmästerskap väckte mycket diskussion. Föreningen har hållit 

klubbmästerskap tidigare med ett handikappsystem vilket enligt uppgift inte var så 

väldigt populärt. Lagmästerskap (att man parar ihop två spelar från de olika ändarna av 

stegen) har historiskt sett inte heller varit någon ”kioskvältare”.  

Inga beslut togs i frågan. 

d. Delar av årsmötet förslog att man kanske skulle kunna anordna en tävling mot någon 

annan klubb, t.ex. Malmö eller Köpenhamn. 

Styrelsen fick i uppdrag att undersöka saken. 

Ytterligare ett förslag var att anordna en välgörenhetstävling där alla är välkomna att 

delta och att överskottet går till ett definierat välgörande ändamål. 

e. Peter Egelberg och Magnus Holmberg sköter stegen till hösten. Årsmötet var av 

uppfattningen att det är positivt med att matcher spelas på torsdagar även 

fortsättningsvis och att dagens ombokningsregler ger önskad flexibilitet. 

 

Styrelsen fick i uppdrag att undersöka om elektroniska matchresultat (t.ex. ligaspel.se) 

kan vara aktuella. Enligt uppgifter från årsmötet så har Alexander Lundqvist satt upp 

ligaspel.se för Malmö squashklubb och tydligen är det mer arbete att konfigurera än 

vad man först kan tro. 

 



f. Inga konkreta förslag till förändringar på hemsidan framkom, men styrelsen gavs i 

uppgift att se till att informationen på hemsidan är korrekt uppdaterad och aktuell. 

g. På frågan om ungdomsverksamhet så verkade årsmötet vara av åsikten att det hade 

varit fint om klubben hade kunnat facilitera detta, men insåg samtidigt att det krävs 

engagemang av föräldrar som tränare något som man i dagsläget inte trodde sig kunna 

hitta. Styrelsen fick i uppgift att fundera på om det är värt att undersöka intresset för 

en squashsskola genom att eventuellt annonsera under hösten på Victoriastadion. 

h. Årsmötet undrade om styrelsen kunde undersöka intresset av att ha ett regelbundet 

datum för pubkväll för medlemmarna. Det skulle inte vara för frekvent utan förslagsvis 

varannan månad. 

i. Delar av årsmötet tyckte att antalet utmaningar (dvs. den möjlighet att utmana någon 

två poler ovanför och vid vinst byta plats) var för få, medan andra tyckte att 

möjligheten kunde avskaffas. Inga beslut togs och styrelsen gavs inget uppdrag i 

frågan. 

§12. Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade årsmötet. 


